
MÀSTER UNIVERSITARI D’ESTUDIS TEATRALS 

ACTA DE LA COMISSIÓ DE DOCÈNCIA 

(Segon Quadrimestre) 

 

 

 

DATA: 24 de juliol del 2023. 

HORA: 16:00 h. 

LLOC: Reunió virtual a través de Microsoft Teams Meeting, a causa de la 

 situació dels representants dels estudiants, que es trobaven fora de la ciutat de 

 Barcelona.  

 

HI ASSISTEIXEN:  

Jordi Jané Lligé, coordinador general del MUET (UAB). 

Helena Tornero Brugués, sotcoordinadora del MUET (IT). 

Pablo Cisternas, alumne, delegat de curs. 

Paula Lizama, alumna, delegada de curs. 

 

Pren nota de l’acta Helena Tornero. 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Introducció de la reunió i recordatori de la necessitat de revisar i acabar de tancar 

les esmenes de les anteriors comissions de docència abans no acabi el curs. 

2. Balanç del segon quadrimestre del MUET per part del coordinador general, Jordi 

Jané. 

3. Balanç del segon quadrimestre del MUET per part dels estudiants. 

4. Torn obert de paraules i tancament de la sessió. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 

 

1. Recordatori revisió de les actes. 

El coordinador general recorda la necessitat de tancar les actes anteriors, que van quedar 

pendents de revisió i s’acorda el procediment per poder tenir les esmenes fetes el més 

aviat possible. 



2. Balanç del Segon Quadrimestre per part de Coordinació 

Tot seguit, el coordinador general fa un balanç del Segon Quadrimestre, recordant les 

principals demandes dels alumnes durant el desenvolupament del curs: 

Retorn dels docents a l’hora d’avaluar. Aquesta ha estat una de les principals 

demandes, i el coordinador comenta la feina feta des de coordinació recordant al 

professorat la necessitat de fer un retorn, clar, coherent amb els objectius de l’assignatura 

i dins el termini establert per tal d’aconseguir que millori aquesta situació demanada a 

l’anterior comissió de docència. 

 

Cursos de català disponibles. En resposta a una pregunta dels alumnes, el coordinador 

informa que ha esbrinat que existeix un servei gratuït de classes de català a la UAB. El 

nivell d’iniciació és gratuït, el segon nivell no ho és, però com a estudiants poden gaudir 

d’un descompte. S’informarà als estudiants del MUET a una de les primeres reunions a 

l’inici del curs. 

D’altra banda, la sotscoordinadora afegeix que des del servei de Mobilitat Internacional 

de l’Institut del Teatre també s’està estudiant aquesta possibilitat que s’oferirà als alumnes 

d’Erasmus, i que, si finalment hi ha prou alumnes per a fer un grup, es podrà oferir també 

als estudiants del MUET.  

 

Guies docents curs 2023-2024. S’informa també de que en aquests moments s’estan 

acabant de confeccionar les Guies Docents del proper MUET, refetes en funció de les 

modificacions introduïdes en aquesta nova versió del MUET. Els alumnes d’aquesta 

promoció que cursen el màster en dos anys hauran de comprovar les noves assignatures 

que hauran de fer en el lloc de les que han desaparegut o han estat modificades. Pel que 

fa a l’assignatura del TFM, no ha rebut cap modificació. Es comenta que a la memòria de 

modificació del MUET els estudiants poden veure quines assignatures han de cursar en 

substitució de les que abans hi havia. Tant la memòria com el programa amb les noves 

assignatures es poden trobar ja penjades al web. 

 

3. Balanç del Segon Quadrimestre per part dels estudiants. 

 

Els estudiants valoren positivament la feina feta des de coordinació i fan un balanç dels 

següents temes. 

 



Dubtes respecte als TFM. Comenten que idealment els hauria anat bé rebre una 

informació més clara de la data d’entrega del TFM. Hi va haver un petit malentès que va 

generar una mica de confusió, i per aquest motiu demanen que la informació sigui una 

mica més clara. També va haver-hi una mica de confusió pel que fa la condició que 

l’entrega havia d’incloure la signatura del tutor. Aquest avís va arribar amb molt poc de 

temps i va generar algun retard per la manca de disponibilitat de la signatura. Tot i que es 

va poder resoldre perquè es va donar més flexibilitat a l’hora d’entregar-lo per tal que 

tothom pogués aconseguir la signatura, hauria estat millor saber-ho amb més temps. Tot 

i així, comenten que es va poder solucionar, simplement demanen que se’n prengui nota 

per a millorar en aquest aspecte en properes edicions. 

 

Dubtes sobre el rol dels delegats de curs. Els delegats comenten els dubtes que durant 

el curs van sorgir  a l’hora de tenir clar quin és el rol del delegat, i de com això potser va 

generar alguna confusió. Es demanen disculpes si de vegades es va entendre com una 

voluntat de crear obstacles, quan en realitat el seu motor era l’exigència per tal de millorar 

la qualitat dels estudis i millorar així el seu aprenentatge. En aquest sentit, reiteren la seva 

creença en la necessitat d’un bon retorn a l’hora d’avaluar els alumnes, basada en la seva 

estima i interès en el món del teatre. Creuen necessari trobar vies per tal de millorar el 

diàleg entre alumnes i docents per tal d’aconseguir una major claredat necessària dins el 

procés d’aprenentatge.  

 

Els coordinadors agraeixen els comentaris al respecte i es mostren molt d’acord amb la 

necessitat de trobar vies de comunicació entre alumnes i docents.  

 

Retorn dels docents a l’hora d’avaluar. Apareix en el debat el tema de les rúbriques i 

de la seva conveniència o no. El coordinador comenta que, fins a data d’avui, en els TFG 

són obligatòries les rúbriques, però en canvi no ho són en els estudis de màster.  

Els alumnes defensen la idea base que l’alumne ha de saber com ha estat avaluat i en 

funció de quins criteris. Es reafirma la necessitat d’aclarir els criteris del procés 

d’aprenentatge i la seva avaluació. De vegades, comenten, no està clar quins són els 

objectius d’aprenentatge i què s’està avaluant. Els coordinadors els recorden que el 

sistema d’avaluació està recollit a les guies docents de cada assignatura i que per 

qualsevol discrepància s’ha de recórrer a aquest document com a referència. 

 



Els delegats comenten que a la reunió d’estudiants feta prèviament a la comissió de 

docència s’ha tractat el cas d’un alumne de l’assignatura de crítica i recepció del drama 

contemporani que, en la part de recepció, va rebre la nota per una presentació feta a classe 

mesos després d’haver-la realitzada. Atès que no estava d’acord amb la valoració 

obtinguda, l’estudiant informa al grup que presentarà la corresponent sol·licitud de revisió 

de nota i es queixarà per la dilació en obtenir resposta. 

Els coordinadors manifesten estar d’acord en el fet que els retorns, per tal de complir la 

seva funció, s’han de fer en uns terminis raonables després del lliurament d’exercicis. Es 

comprometen a parlar amb la responsable de l’assignatura. 

 

Proposta de reunions de l’alumnat MUET amb els coordinadors. Els delegats valoren 

molt positivament la trobada que es va organitzar per tal de comentar les demandes de 

l’anterior comissió de docència, i suggereixen que es facin alguna reunió amb els 

coordinadors per tal de conèixer-los, cap a l’inici de curs. 

 

Els coordinadors també valoren molt positivament aquella trobada, ja que va permetre 

establir un diàleg i donar a les coses la seva justa mesura. Agraeixen als delegats i als 

estudiants que van assistir a la reunió la seva predisposició a l’hora d’ajudar a matisar i 

clarificar els comentaris, fet que sens dubte ajuda a la millora de la qualitat del màster. 

 

Els coordinadors comenten que una reunió entre alumnes i coordinadors podria fer-se cap 

a finals de l’any, abans de les vacances de Nadal. Si es fa al setembre/octubre, els sembla 

que és una mica aviat, i de vegades encara no està tothom encara instal·lat. D’aquesta 

manera els alumnes ja es coneixen una mica més i ja porten uns mesos de classes per a 

fer-se una idea del màster.  

 

4. Torn obert de paraules i tancament de la sessió. 

 

La sots-coordinadora per part de l’Institut del Teatre, Helena Tornero, aprofita per 

comunicar que el curs vinent deixarà el càrrec de sotscoordinació i serà substituïda per 

Riikka Laakso, docent de l’Institut del Teatre al CSD, que ocuparà el càrrec a l’inici del 

proper curs.  



Per concloure, els delegats agraeixen als coordinadors la seva predisposició i bona 

voluntat davant les seves peticions, tot i l’exigència (una exigència sempre des de la 

voluntat de millora). Els coordinadors agraeixen també als alumnes la seva capacitat de 

reflexió i anàlisi, que els ajuda a percebre coses que altrament no podrien veure. 

Les dues parts es mostren d’acord amb el valor que suposa una bona comunicació, que 

de vegades es dona per fet i que en canvi sovint no és tan evident com sembla.  I de com 

d’important és que sigui possible que aquesta comunicació s’estableixi. 

 

Amb aquesta conclusió es dona per tancada la sessió. 

 

 

 

 

Barcelona, a 24 de juliol del 2023 

 

 

Signat,  

 

 

 

Helena Tornero Brugués 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


